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Matrix analyse geschiktheid organisaties.xlsx
Advies en analyse Q.plicht en reis registratie 0.1.pptx

Hi 5.1.2e

CC: 5.1.2e er info

Hierbij mijn analyse en advies voor project plan van aanpak, q.plicht en reis registratie in powerpoint.

Qua advies voor organisatie om een register snel te maken en beheren kom ik uit op een ideale mix van CIO programma digitale

ondersteuning (ontwikkeling) + CIBG (beheer en infra) die informatie deelt met een callcenter dat in opdracht van GGD werkt dat

nabelt en positief quarantaine advies geeft. Wanneer er aanwijzingen zijn voor niet naleving, pas toezicht en handhaving

betrekken.

Deze en andere organisaties heb ik in de excel sheet een score gegeven op criterium geschiktheid organisatie voor het snel en veilig

maken en beheren van een register met persoonsgegevens. Dit is nog zonder de organisaties gesprok hebben en alleen obv

mijn inschatting van de omgeving. Om dit gereed te maken zou het goed zijn ook anderen (met rn AE GREY CIO

office) dit in te vullen of hun advies te geven.

Ik zou dit graag morgen wat meer uitgebreid bespreken met jullie, en ben heel benieuwd naar jullie feedback en vragen.

Mvg,

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 13:15

Aan:[EEC<BEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: toezegging kamer Quarantaine

Dank!

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 11:36

Aan:

Cc:

Onderwerp: RE: toezegging kamer Quarantaine

) minvws.nl>

@minvws.nl>

Ja kan ik aanleveren. Zal ook een aantal principes voor Succesvoll it beleid opzoeken uit tweede kamer commissie hier

over, advies WRR en afgelopen rapport toeslagen affaire

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE ERED vini>Datum: dinsdag 26 jan. 2021 11:25 AM

mins.o>.[KEESSKE@ mins ol>Aan:

Kopie: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: toezegging kamer Quarantaine

"oo. |
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Dank voor de update. Had net 5.1.20 8 de lijn en met hem besproken dat je ook voor ons onmisbaar bent. Het zou fijn zijn als

je vanmiddag nog de voor en tegens van de bestaande systemen (zoals we gisteren hebben afgesproken) kan leveren.

Gaat dat lukken?

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 10:00

) EEE © minvs.oi>;IESES
Onderwerp: RE: toezegging kamer Quarantaine

pan [ERE werd vanmorgen met spoed gebeld door [HEM om te helpen met issue datalek coron-it en Q&A. haak hopelijk

morgen weer aan.

Lijkt me prettig om iig bij afspraa (ERE TERE te zijn.

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:38

Aan:IEEEDNE)BEXEDN© invws.ni>
Onderwerp: FW: toezegging kamer Quarantaine

groet 5.1.2e

Van:EEEJE @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:17

@ minvws.nl>; BES,

Onderwerp: toezegging kamer Quarantaine

Dag allen

In navolging van ons overleg. Ik heb met5.1.20 EE en gevaagd naar het proces.

1. Afspraak woensdag met [REVERED wordt nog gepland. (FREvraagt JEEZ om het een en ander te plannen. Tk

hou het in de gaten.

2. Vrijdag is een BWO om 10.00 uur. RELY gaf ana dat het niet altijd duidelijk was wie er bij zit. Morgen an

vragen naar de sametstelling.

3. EiFLlheeft de precieze formulering van de toezegging in het debat voor ons opgezocht. Zie hieronder.

Uit het verslag TK van het debat vorige week:

De heer Jetten vraagt hoe de quarantaineplicht geregeld is. Wie legt de quarantaineplicht op en wat is dan de rol van de

rechter? Wij hebben in de brief uitgeschreven hoe wij de vormgeving voor ons zien. Bij de reizigers is sowieso de vormgeving
dat mensen die aan boord gaan een registratieplicht zullen krijgen. Die registratie wordt vervolgens gebruikt om

steekproefsgewijs na te bellen. Als dan het redelike vermoeden bestaat dat mensen niet in quarantaine zijn, wordt er

handhavend opgetreden.
Ten aanzien van de quarantaineplicht bij een positieve testuitslag heb ik op dit moment twee opties die ik verder verken. De

eerste is dezelfde als bij de reizigers: een positieve testuitslag betekent automatisch registratie en automatisch

steekproefsgewijze controle, waarna handhavend kan worden opgetreden. Daar zou echter een negatief gedragseffect van
kunnen uitgaan, namelijk dat mensen zich niet meer laten testen. Dat is niet aan de orde bij het reizen, want de mensen zullen

sowieso aan boord moeten, maar dat is wel aan het orde bij het testen. Daarom werk ik ook een tweede optie uit: als mensen
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die zich laten testen een positieve testuitslag krijgen, wordt er vervolgens nagebeld. Als er dan geen sprake lijkt te zijn van

naleving van de quarantaine, wordt bij beschikking van de burgemeester de quarantaineplicht opgelegd. Dat is een indirecte

stap. Daar zou dan bewust voor gekozen worden om te voorkomen dat de testbereidheid afneemt.

Beide opties werk ik uit. Ze vergen alleen in de handhaving een hogere mate van complexiteit. Beide opties zullen we tegen
elkaar moeten afwegen. Wij komen met een van beide voorstellen naar uw Kamer toe. Is de rechter dan ook aan zet? Ja. Als

mensen een quarantaineplicht opgelegd krijgen en ze vinden dat zelf ten onrechte, dan moet ook de gang naar de rechter

openstaan. We zullen dat meenemen in het wetgevingstraject.
De voorzitter:

Heeft u hiermee alle vragen die betrekking hebben op quarantaine beantwoord?

Minister De Jonge:
Nog één vraag, van de heer Veldman. Excuus, nog twee vragen. Ik heb ook nog een vraag van mevrouw Van Kooten-Arissen.

De heer Veldman vroeg wat er allemaal moet gebeuren. Ik verstond de vraag als: kan het een beetje opschieten met die

quarantaineplicht? Ja, we doen het op de kortst denkbare termijn. Dat heb ik ook plechtig beloofd aan collega Van

Nieuwenhuizen, omdat het vliegverbod dat nu is ingesteld, ook wel een beetje in relatie staat tot de quarantaineplicht. Ik doe

het op de kortst denkbare termijn, maar het is én spoedwetgeving, én het is uniek, want zo'n register moet gebouwd worden,

én de handhaving moet ingeregeld worden. Er komt dus een hoop werk achter vandaan, maar ik wil proberen om het

geheel in een tijdsbestek van een maand te hebben geregeld. Binnen die maand ligt hier een wetsvoorstel voor, dat we

dan ook met spoed kunnen behandelen.


